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członkowie Zarządtlosiedla .,Lesisko" biorący udział w zebraniu: " -;;;,;;lŁ;iiB;'ń',"*,- Mirosław Wątroba - Przewo dniczący Załządu osiedla ,,Lesisko", t],LjhliiT KANCELA.RYJi..JY
- Magdalena Kubik, 'i(L.(QL| . L.23 . 0,0tY- JacekFalkowski, i 03-|l6-20tfi- Wiesław Swakoń,
- Izabela Wowra (lista obecnych w załączeńu) ,, , )5-1ft- *ro,ŚŻL..n&
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Przebieg posiedzenia:
1. Powitanie cńollków Zatządu Osiedla ,,Lesisko" przezPrzewodniczącego Zarzddu O}tedla

,,Lesisko". |'

J.

Stwierdzenie prawomocności zebrania - uczestniczy w nim co najmniej połowa
statutowe go skłaól Zarządu.
Zapoznarlie obecnych,z pismem Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa z
dnia 06.03.201 8 r. (OS.605.5.201 8).

Zapoznanie obecnych.z pismem Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa z
dnia ż2.01.2018 r. (OS.6143. 1.2.201 8).

Zapoznańe obecnych z pismem Skarbnika Miasta z dnia 09.01.2018 r. (FN,3025.6.2018).
Wnioski i interwencje człoŃów Zarządu Osiedla ,,Lesisko":
a) parr M. Wąhoba przekazał obecnym informacje, jakie uzyskał w czasie spotkania

konsultacyjnego mającego na celu uzgodnienie wspólnego stanowiska oraz kierunków
prowadzenia polityki regulującej dostępność do napojów alkoholowych, które odbyło
się 13.03.2018 r.,

b) pan M. Wątroba ptzekazał obecnym informacje, jakie uzyskał w czasie spotkania z
Naczelnikięm Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Urzędu Miejskiego w
Czechowicach-D ziedzicach, dotyczące w szczególności nowych zasad usuwania
drzew i krzewów

c) pan M. Wątroba przekazał obecnym informacje, jakie uzyskał w toku posiedzenia
Komisji Samorządności i Porządku Publicznego RaĄ Miejskiej w Czechowicach-
Dziedzicach, które odbyło się 13.03.2018 r.; tematem posiedzenia było między innymi
funkcjonowanie jednostek pomocniczych,

d) pan M. Wątroba przekazał obecnym informacje, jakie uzyskał w czasie VIII sesji
Gminnej Rady Seniorów w Czechowicach-Dziedzicach, która odbyła się 14.03.2018
r.; porządek posiedzenia przewidywał między innl. ni przedstawienie wyników
badania ankietowego ,,Zdaniem Seniorów", przeprowadzonego w naszej gminie na
przełomie 2017 i 2018 roku,

e) pan M. Wątroba zwrócił uwagę na brak właściwego oświetlenia placu autobusowego,
który nie wszedł w zakres wykonlłvanych prac remontowych,

f.) pani M. Kubik wskazała na konieczność przemyślenia rozdzińtl środków w koiejnych
latach u. związku ze zmniej szaniem się budżetu Osiedla ,,Lesisko",

g) pan W. Swakoń zwrócił uwagę na fakt, że zb},t długo trzeba oczekiwaó na usuwanie
obumarłych drzew i krzewów,
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Protokół nr 01/18
z po§iedzenia Zarządu Osiedla,,Lesisko" w Czechowicach-Dziedzicach

w dniu 20 marca 2018 roku

miejsce zebrania: Szkoła Podstawowa rrr 4 w Czechowicach-Dziedzicach, ul. Studencka 2
godzina rozpoczęcia zebrania: 1 8.00
prowadzący zebranie: Mirosław Wąftoba - Przewo dniczący Zatządu Osiedla ,,Lesisko"
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Protokół nr 01/18
z posiedzenia Zarządu Osiedla,,Lesisko" w Czechowicach-Dziedzicach

w dniu 20 marca 2018 roku

miejsce zebrania: Szkoła Podstawowa nr 4 w Czechowicach-Dziedzicach, ul, Studencka 2
godzina rozpoczęcia zebrania: 1 8.00
prowadzący zebranie: Mirosław Wąhoba - Przewo dniczący Zat7ądu Osiedla ,,Lesisko"

1. Powitanie człoŃów Zatządu Osiedla,,Lesisko" ptzez Przewodniczącego
,,Lesisko".

ż.

4.

Stwierdzenie prawomocności zebrania - uczestniczy w nim co najmniej połowa
stafu towego sl<ładu Zu ząól.
Zapoznulie obecnych.z pismem Naczelnika Wydziafu Ochrony Środowiska i Rolnictwa z
dnia 06.03.201 8 r. (OS.605.5.201 8).

Zapoznanie obecnych,z pismem Naczelnika Wydziału Octrrony Środowiska i Rolnictwa z
dnia 22,01.201 8 r. (0S.6143.1.2.2018).
Zapoznanie obecnych z pismem Skarbnika Miasta z dnia 09,01.2018 r. (FN.3025.6.2018).
Wnioski i interwencje człoŃów Zarządu Osiedla ,,Lesisko":
a) pan M. Wątroba przekazń obecnym informacje, jakie uzyskał w czasie spotkania

konsultacyjnego mającego na celu uzgodnienie wspólnego stano\łiska oraz kierunków
prowadzenia poiityki reguluj ącej dostępnośó do napojów alkoholowych, które odbyło
się 13.03.2018 r.,

b) pan M. Wątroba przekazał obecnym informacje, jakie uzyskał w czasie spotkania z
Ńaczelnikiem Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Urzędu Miejskiego w
Czechowicach-D ziedzicach, dotyczące w szczególności nowych zasad usuwania

drzew i krzewów
c) pan M. Wątroba przekazał obecnym infbrmacje, jakie uzyskał w toku posiedzenia

Komisji Samorządności i Porządku Publicmego Rady Miejskiej w Czechowicach-
Dziedzicach, które odbyło się 13.03.2018I.; tematem posiedzenia było między innymi
funkcjonowanie jednostek pomocniczych,

d) pan M. Wątroba ptzekazał obecnym informacje, jakie uzyskał w czasie VIII sesji

Gminnej Rady Seniorów w Czechowicach-Dziędzicach, która odbyła się 14.03.2018
r.; porządek posiedzenia przewidlłvał między innymi przedstawienie wyników
badania aŃietowego ,,Zdaniem Seniorów", przeprowadzonego w naszej gminie na
przełomie 2017 i 2018 roku,

e) pan M. Wątroba zwrócił uwagę na brak właściwego oświetlenia placu autobusowego,
który nie wszedł w zakres wykonywanych prac remontowych,

0 pani M. Kubik wskazała na koniecznośó przemyśienia rczdziaŁt środków w kolejnych
latach w związku ze zmńejszaniem się budżetu Osiedla ,,Lesisko",

g) pan W. Swakoń zwrócił uwagę na fakt, że zbl,t długo trzeba oczekiwać na usuwanie

obumarłych drzew i krzewów,
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Przebieg posiedzenia:



h) pan J. Falkowski zwrócił uwąę na pogarszający się stan żylvopłotu w ciągu ul,

Chrobrego.
i) pan W. Swakoń wskazał na konieczność zamontowania nowych koszy na śmieci na

terenie osiedla.
7 . Zamknięcie zębrańa podziękowanie z a przybycie i udział w zebraniu.

Czechowice-Dziedzice, 20.03.2018 r.
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(podpis prowadzącego zebranię)
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